



RENDEZVOUS 2019

Central Canada District

July 18th – July 21st 2019

Niagara-on-the-Lake, Ontario
Chapter Baskets

Each Chapter is encouraged to bring a Basket based on a “*Wild Wild West Theme!*” for the auction table. All Canadian-made things. For every ticket in its Chapter Basket’s Jar, that Chapter will receive \$1.00. Be creative.

Note: Alcohol may not be part of the package.

Points:

- Points will be awarded to each Chapter participating in the “Chapter Baskets”.
- Bonus points will be awarded to the top three Chapters based upon the number of tickets in their respective ticket collecting containers.
- Bonus points will be awarded to each Chapter whose basket has clearly identified a “Wild Wild West” structure / theme.





RENDEZVOUS 2019

District du Canada central

18 juillet au 21 juillet 2019

Niagara-on-the-Lake, Ontario

Paniers de Chapitres

Chaque Chapitre est invité à apporter un panier basé sur le « *Thème Wild Wild West* » pour la table de l'encan. Tous des objets faits au Canada. Le Chapitre recevra 1,00\$ pour chaque billet déposé dans le récipient de son Panier de Chapitre. Soyez créatifs.

À noter: La trousse ne doit pas contenir d'alcool.

Points:

- Des points seront accordés à chaque Chapitre qui participe à « Paniers de Chapitre ».
- Des points bonis seront accordés aux trois meilleurs Chapitres sur la base du nombre de billets déposés dans leurs récipients à billets respectifs.
- Des points bonis seront accordés à chaque Chapitre dont le panier a clairement identifié un thème/structure « *Wild Wild West* ».

